
Steenwijk, 18-09-2023

Betreft: Schriftelijke vragen conform artikel 37 van het reglement 
van orde

Inzake: kappen en herplanting bomen in Steenwijkerland 

GroenLinks Steenwijkerland ziet met verbazing de hoeveelheid vergunningen voor het kappen van 
bomen. Soms begrijpelijk en vaak met de  argumentatie van herplanting. Echter – het beleid van 
kappen en herplanten lijkt niet geheel duidelijk en op bezwaar van inwoners wordt niet altijd helder 
gereageerd. Zo blijkt dat niet duidelijk is of een her te planten boom een bepaalde omvang of 
diameter zou moeten hebben of welk van die twee eenheden wij gebruiken bij herplanting. 

Graag ontvangen we inzicht in de afspraken/regels met betrekking tot herplant en wel:

1. Ons gemeentelijke beleid betreffende kappen en herplanten van bomen
2. Wanneer wordt bij een kapvergunning herplant verplicht?
3. Wanneer geldt bij kap geen herplantplicht en waarom niet?
4. Wat houdt herplantplicht in?
- Soort boom;
- Grootte boom (diameter of omtrek);
- Tijdsbestek tussen herplant en kap;
5. Wat gebeurt er bij geen vergunning voor kap maar toch wordt er gekapt?
- Zijn er  consequenties bij niet (volledig) nakomen van de herplantplicht en wat houden die 

in?
- Controleert gemeente en zo ja hoe? 


